
 

V Brně, dne 10. prosince 2022 

 

 

SK RVŠ se na prosincovém jednání zabývala i otázkou zvyšování cen a kolejného a přijala 

usnesení ve znění:  

 

„SK RVŠ apeluje na vysoké školy, aby nepřenášely veškerou finanční zátěž spojenou 

se zvýšenou cenou energií na studentky a studenty. 

Koleje mají sloužit jako dostupná alternativa k nájemnímu bydlení v univerzitních 

městech, kde tato možnost smazává nerovnosti k přístupu ke vzdělávání. 

 

Při zvyšování cen kolejného a stravy by měly vysoké školy přijít s mechanismem 

pomoci ohroženým studentům a studentkám pomocí ubytovacího stipendia nebo 

stipendií na pomoc v tíživé finanční situaci.“ 

 

Toto usnesení bylo následně podpořeno Předsednictvem Rady vysokých škol na jednání 

15. prosince 2022 v Praze.  

 

 

  

 

Ing. Michal Farník 

předseda SK RVŠ 

 

 

 


